
Schriftelijke vragen agententekort
 
Geacht college,
 
Begin vorige maand publiceerde de NOS een artikel[1] over de verdeling van politieagenten 
over de verschillende regio´s van Nederland. Uit het artikel bleek dat de landelijke politie 
zich niet houdt aan de geldende verdeelsleutel en de randstad duizenden agenten meer ter 
beschikking stelt dan de verdeelsleutel toelaat ten koste van omliggende regio´s, waaronder 
Noord-Nederland. In antwoord op Kamervragen van het CDA gaf de minister van Justitie en 
Veiligheid vervolgens toe dat de verdeelsleutel niet wordt nagekomen en deze te gaan 
herzien. 
 
Dit brengt de fractie van het CDA Groningen tot de volgende vragen:
 

-        Is uw college van mening dat de eenheid Noord-Nederland onvoldoende bezet 
is?

-        Is uw college van mening dat het herzien van de verdeelsleutel de juiste manier 
is om te reageren op het niet nakomen van de verdeelsleutel?

-        In hoeverre deelt uw college de stellingname dat het nakomen van de geldende 
verdeelsleutel en dus het toevoegen van ruim driehonderd agenten aan de 
eenheid Noord-Nederland een rechtvaardigere en juiste manier zou zijn om te 
reageren op het niet nakomen van de verdeelsleutel?

-        Is het college bereid om bij de landelijke politie en de minister van Justitie en 
Veiligheid aan te dringen op het verhogen van het aantal opleidingsplaatsen en 
of opleidingsmomenten voor politieagenten bij de eenheid Noord-Nederland, 
gezien de grote mate waarin deze opleiding in trek is, het gegeven dat de 
beschikbare opleidingsplaatsen van de eerstvolgende opleiding eind dit 
kalenderjaar al sinds februari gevuld zijn en een uitbreiding van de instroom van 
het aantal agenten buitengewoon wenselijk is?

Hoogachtend,
Etkin Armut

[1] https://nos.nl/artikel/2466087-oost-nederland-krijgt-te-weinig-agenten-de-randstad-juist-
relatief-veel


